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Pragnę wyrazić swoje zaniepokojenie zagrożeniami dla bezpieczeństwa 

energetycznego Polski, wynikającymi z uwag i wniosków zawartych przez Najwyższą 

Izbę Kontroli w Informacji o wynikach kontroli restrukturyzacji elektroenergetyki oraz 

bezpieczeństwa sieci energetycznych. 

W związku z powyższym przypomnieć należy, iż Najwyższa Izba Kontroli w 

wystąpieniu pokontrolnym wnioskowała do Pana Ministra o egzekwowanie od spółek 

sektora elektroenergetycznego działań, które umożliwią realizację harmonogramu 

prywatyzacji tych spółek zgodnie z rządowymi programami. Dostosowanie trybu 

prywatyzacji poszczególnych spółek sektora do celów prywatyzacji, określonych w 

strategiach dotyczących poszczególnych spółek. NIK wnioskowała o uwzględnianie w 

umowach prywatyzacyjnych zawieranych z inwestorami strategicznymi potrzeb 

inwestycyjnych poszczególnych spółek oraz kwestii bezpieczeństwa dostaw energii przez te 

spółki. Podjęcie przez organy korporacyjne spółek działań mających na celu zapewnienie w 

grupach kapitałowych faktycznej niezależności spółek pełniących funkcje operatorów 

systemów dystrybucyjnych. Ponadto, Najwyższa Izba Kontroli zasygnalizowała 

konieczność rozważenia przeprowadzenia analizy wpływu zakresu świadczeń i gwarancji 

socjalnych w spółkach sektora elektroenergetycznego na efektywność działań 

restrukturyzacyjnych w celu określenia polityki właścicielskiej w tym obszarze. 
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Wobec przywołanych powyżej zastrzeżeń, wniosków i uwag Najwyższej Izby 

Kontroli, kierując się troską o bezpieczeństwo energetyczne państwa i obywateli, na 

podstawie art. 13 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 15 lipca 1987 roku o Rzeczniku Praw 

Obywatelskich (t.j. Dz. U. z 2001 r.. Nr 14, poz. 147 ze zm.), zwracam się do Pana Ministra 

z uprzejmą prośbą o szczegółowe poinformowanie mnie o dotychczas podjętych i 

planowanych działaniach zmierzających do usunięcia wskazanych w przedmiotowym 

wystąpieniu zaniedbań i realizacji postulatów Izby. 


